

Dorpsraadvergadering 10-06-2024

Locatie en tijd: Smelehof, 20:00 uur

Afmeldingen: Willie Koonings

Genodigden: werkgroep Moy/ dorpsondersteuner en
Martien Houben namens Glasweb Venray

Notulen

1. Opening, Sandra opent de vergadering, nadat Martien Houben ons op vlaai getrakteerd heeft.

2. Glasweb Venray,

Martien is hier namens Glasweb. Zij vieren hun 10-jarig bestaan dat in 2014 door een burgerinitiatief (vanuit Theo Kooter) van de dorpen en wijkraden ontstaan is. De aanleg is destijds begonnen bij de Smid en het kwam juist op tijd, voor de Corona-tijd. Voor ieder nieuw lid met aanmelding in maart t/m december krijgt de dorpsraad 10 euro. Er zijn inmiddels 3100 klanten en komende week is de 1^{ste} ledenvergadering. KPN gaat stoppen met de kabel waardoor zij ook gebruik moeten gaan maken van glasvezel. Momenteel kun je kiezen uit 10 providers, waaronder KPN. Om dit alles te vieren is er een lekkere aardbeienvlaai voor ons.

Hierna wordt even bijgepraat over het afgelopen Forum, over de twee nieuw leden van t Presidium Bram en Mart, en over een bedankje voor de oude leden. De oude leden zitten nu in t Forum dus bij het volgende Forum halen we ze even naar voren. Verder is er op t Forum over de arbeidsmigranten gesproken en meegedacht over de situatie op de Zwaluw en de gemeente die moet handhaven. We weten dat we ze nodig hebben en daar hoort een goede huisvesting bij.

3. Vaststellen Agenda, Het Glasweb is al geweest, verder volgen we de agenda.

4. Notulen April 2024, deze zijn inhoudelijk akkoord bevonden.

5. Update/ontwikkelingen

** Werkgroep Wonen en Economie:*

Zij zijn bijeen geweest om invulling te geven aan de doelen vanuit het DOP en de speerpunten zijn:

Voor Wonen: -meer woningen afgestemd, steeds actueel afgestemd op behoefte en groei van inwoners.

-Aantrekkelijker maken van het dorp door meer bomen, groen, behoud/uitbreiding van faciliteiten voor inwoners en potentiële inwoners.

Voor Economie: -Meer diversiteit in aanbod van bedrijven voor een aantrekkelijk dorp. -Verschillende opties onderzoeken voor invulling van bedrijvigheid zoals die van stoppende ondernemers buitengebied.

-Groeiend aantal werkende inwoners zodat arbeidsplaatsen ingevuld kunnen worden door inwoners.

Voor een eerste aanzet en aanpak hiervan willen ze een rondetafelgesprek organiseren met aanbieders/ ontwikkelaars van woningen, deskundigen in ruimtelijke ordening, ouderen en jongeren. Uitkomsten worden in het Forum gedeeld. Op een later tijdstip wordt het (verlengde) thema economie aangepakt.

** Werkgroep MOY:* Huub van Moy komt ons zo bijpraten

- * *Werkgroep RAP*: Vorige week in t Forum vernamen we dat het Rap alweer geen bericht van de gemeente heeft ontvangen van de beoordelingscommissie. Math gaat hierover navraag doen bij Dave. Vlg Peter liggen ze bij de Jera voor op schema (Maessen wilde wel eerder slopen) echter Teunissen kan pas 24 juni beginnen (afhankelijk van Enexis) Nu zijn er o.a. in de tent activiteiten echter is er behoorlijke geluidoverlast. In september wordt er bekeken hoe en of ze verdergaan met de tent.
Wat betreft het Dorpshuus; Op de jaarvergadering van de Smelenhof is vernomen dat de DR toezichthouder gaat worden over het Dorpshuus voor het borgen van Dorpsbelang....We gaan even op onderzoek uit bij Martijn en Hans hoe dit idee ontstaan is. Sandra gaat in de notulen raadplegen. De vlgd vergadering vragen we dit ook aan Willy.
- * *Werkgroep Verkeer*: geen update
- * *Werkgroep Vliegveld*: 31 mei is er een nota gekomen met antwoorden op de 2200 zienswijzen. Niet iedereen kan het antwoord op hun vraag terugvinden. Deze antwoorden zijn vaak gebundeld met soortgelijke vragen. Er wordt dat verwezen naar de bewuste pagina waaruit ze hun antwoord moeten kunnen halen.
- * *Stichting Wensbus*: *Helaas kon de trap niet tijdig geleverd worden.* Nu start de bus 1 augustus met rijden. 3 Augustus is de presentatie van de bus. De laadpaal komt niet bij de Tennisvereniging maar bij de Smid. Dit is gunstiger, de vereniging van eigenaren moet hier nog wel goedkeuring aan geven.
- * *YNB*: Er is contact met Rico in Wijchen geweest, daar zijn we bijna mee akkoord. Er is nog een gegadigde, de Kantoorspecialist, waarvoor Jan nog in gesprek gaat met Martijn de Wit. Verder heeft Ien getest of we gebruik kunnen maken van dunner papier. Lian heeft gemaild. Zij de deadlines nog haalbaar? Sandra gaat terugkoppelen naar Lian.
- * *Stichting Dorpspodium*: We wachten nog steeds op de stukken van de Gemeente. Wat betref het watergebruik; volgens Toon en Ad is dit "een soort van" toegezegd door Jan Loonen, echter is er volgens Dave niets hierover vastgelegd. Vanuit de gemeente wordt er niet besproeid, de toezegging is er niet.
- * *IBOR*: geen update
- * *Commissie Kermis*: geen update. Op kermisdinsdag in er een gesprek is met DR, Willy en de commissie.

6. Financiële update: Dorpsraad/YNB/Wensbus

Dorpsraad: Er worden wat verschillen verklaard. Een heeft te maken met bankkosten. Het ander met een verschuiving in een ander maand.

YNB: hier worden de kosten vd nieuwe planten (vorige verzopen) voor bloembakken besproken die voorgeschoten zijn en met bon aangemeld kunnen worden om terug te vragen bij de leefbaarheidsgelden.

Wensbus: Dit gaat Jau met Jeffrey bespreken.

7. Update nieuwe leden dorpsraad.

De beoogde kandidaat heeft nee als antwoord. Ze kwam wel met een nieuwe naam maar deze reageerde Helaas ook negatief. Er komen nog wat andere namen op de tafel die we kunnen benaderen.

8. Werkgroep Moy, Huub vertelt:

-Begin dit jaar is er 2500 euro geschonken door de Rabobank en 25100 euro door de Lionsclub. O.a. voor de taalcursus (die vanaf april in de basisschool gehouden wordt door een gratis lerares en 4 a 5 ondersteuner.

-In april zijn er i.s.m. SV Ysselsteyn en de Jera infoavonden gehouden over alcohol en drugs, door GGD, VVG Politie. Er was erg veel belangstelling voor, 1x rond 60 en 1x rond 120 personen.

-In april benaderd Linda Bouwman Moy voor de "buurtcirkel". Voor behoefte/ondersteuning/sociale controle in de Dopheide. Hiervoor is in de Smelenhof een bijeenkomst geweest. Linda houdt ons op de hoogte.

-In November zijn Huub en Linda op het DRO geweest om de opzet van Moy uit te leggen, zodat 8 dorpen een idee hebben wat dit kan betekenen voor hun. Alhoewel ieder dorp zijn eigen identiteit heeft en steun vanuit het dorp nodig heeft, kunnen ze wel de opzet als voorbeeld gebruiken. Thijs vraagt naar de subsidie na 2026. Voor subsidies moet het 'frame' inclusief eigen programma/wensen/eisen en functies bekend zijn. Marisca (Gemeente Venray) wil na de vakantie een nieuw rapport richting Martin Leenders sturen voor de DRO's. De aanvraag is opgezet richting Martin Leenders sturen voor in de raad, zodat er eind dit jaar duidelijkheid zal zijn. Belangrijk: WMO kosten van de dorpen zijn 30 a 38 % gestegen, Ysselsteyn is gedaald met 15%. De DRO werkgroep zorg komt elke 6 weken bij elkaar.

-Na de vakantie willen zij een werkgroep opzetten om te onderzoeken/bespreken of er een Dorpscoöperatie opgezet kan worden, zoals in America. Dit zal positief zijn voor inwoners (vertrouwde gezichten, binding met veel instanties, problemen in de zorg voorkomen). America's ontwerpplan is al ontvangen. Daar is het een stichting die ondersteund wordt door VGA, Saffier/Proteion/geriatrie ed.

-25 mei is er een geslaagde bijeenkomst georganiseerd door het welkomstcomité, voor nieuwe bewoners, in 't gebouw van de Jeu-de Boules. Leo Philipsen was aan 't woord. Tip: meer invulling/inhoudelijke info.

-Sandra geeft aan dat het organisatorisch fijn is als ideeën eerder bij haar vooraf overlegd kunnen worden.

9. DRO

Op 21 september is er een bindingsdag, ditmaal in Oirlo.

10. Ingezonden stukken;

***Rikclubjes** Annie Timmermans heeft nagevraagd of er Rikclubjes zijn in Ysselsteyn. Ze is doorverwezen naar Peter Stevens.

***Laadpaal/Pionierstraat** Peter Reintjes heeft gemailld dat hij niet blij is met de laadpaal aan de Pionierstraat. Deze laadpaal neemt de ruimte in van 2 parkeerplaatsen. (Ook op Maud Stiphout's aangewezen parkeerplaats is een laadpaal gekomen.) We hebben hem geantwoord dat de gemeente helaas niets gedaan heeft met onze reactie naar hun waar de laadpalen niet moeten komen.

***Open monumentendag** De Gemeente vraagt ons naar monumenten in ons dorp. Die hebben wij niet, we kunnen ze doorverwijzen naar het historisch platform.

11. Mutaties actielijst; Rolling-punten van mei en juni verschuiven we naar een maand later. Voor de volgende vergadering nodigen we niemand uit.

12. Rondvraag;

Jeffrey: Kan de vlgd datum niet, we verschuiven dit naar dinsdag 2 juli 20.00 uur.

13. Sluiting; Sandra sluit de vergadering